

《单词百科:maneuverability是什么意思?maneuverability怎么发音?maneuverability的解释和用法》

英语单词maneuverability是什么意思?maneuverability怎么读?maneuverability怎么发音?简答网为您整理了maneuverability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



maneuverability怎么读

maneuverability的读音:[m ə , nu:v ə r ə 'b ɪ l ɪ t ɪ]

maneuverability的意思

1、n.可操作性, 机动性;可控性;

maneuverability的双语例句

1、Its utility and maneuverability are exemplified by an aeronautical manufacturing enterprise.

最后以某航空制造企业的应用实例说明其可操作性和实用价值.

2、It'suffered mechanically with many breakdowns and had poor maneuverability.

它有了许多机械故障和操作性都欠佳.

3、 This tactic epitomizes speed and maneuverability over brute armor.

这个战术概括起来就是速度和机动性超越厚装甲.

4、 Should abide by the principle of scientific sex, systematization and maneuverability.

应遵守科学性、系统性和可操作性的原则.

5、 An illustrative example shows that the method has the practicability and maneuverability.

算例表明,该方法具有实用性和可操作性.

6、 The higher the speed, the worse the direction maneuverability.

超速行驶不仅会使避免撞车更加困难,而且会使撞车的可能性和严重性增大.

7、 Concave blade irons to provide superior maneuverability and distance control.

凹型刀背铁杆提供超高的操作性及距离控制.

8、 This method is of high maneuverability and has the actual application value.

此方法简单易行,具有很高的工程实用价值.

9、 The existing risk management methods are devoid of clarity, maneuverability and integrity.

现有的风险管理方法普遍缺乏明确性、可操作性和整体性.

10、 Interlocked repulsorlift thrusters provide the Scimitar with exceptional maneuverability.

互锁的反重力推进器为弯刀型提供了无与伦比的机动性.

11、 Responsible for Process of finishing with maneuverability and productivity for each article.

确保整理部门生产工艺的机动性和生产效率.

12、It has the characters of timeliness, maneuverability and relative accuracy.

其重点是突出时效性、可操作性和相对准确性.

13、MANEUVERABILITY. Short turning radius, less weight on the front axle.

灵活性: 较小的转弯半径, 前刚性轴上较轻的重量.

14、MANEUVERABILITY. Short turning radius. Rear batteries, less weight on front.

灵活性: 较小的转弯半径, 电池后置, 车辆前部较少负载.

15、Ice can also create maneuverability problems that could lead to crashes.

结冰还会引起操作失灵, 导致空难.

以上是简答网为您整理的maneuverability怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于maneuverability的用法、maneuverability的释义、maneuverability的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/maneuverability>